
 Socialdemokraterna i Nacka kommunfullmäktige 
 

 

Klimatsmart energi genom solceller till kommun och 
medborgare 
 Motion till kommunfullmäktige 

 
”Örebro kommun storsatsar på solenergi. Målet är att bli självförsörjande så att alla 
kommunens fastigheter drivs med egenproducerad el 2020.” 

Detta rapporterar Sveriges Radio den 30 september. 

Den el som Örebro kommun inklusive de kommunala bolagen förbrukar 2020 kommer täckas 
av solcellsparken, solcellsanläggningar på tak och den vindkraftsutbyggnad som planeras. 

I ett första steg lägger man 26 miljoner kr på att installera solceller under 2015. 

På frågan: Har du märkt av något intresse från andra kommuner i länet? Svarar Niklas 
Jakobsson, klimatstrateg på Örebro kommun. 
– Ja, det är stort intresse från andra kommuner. Solenergi är ekonomiskt lönsamt och bra för 
klimatet. 

Det finns även goda exempel på klimatsmart energiproduktion i Nacka. 

  

Jag föreslår kommunfullmäktige besluta 

Att  ta fram beslutsunderlag för Nacka kommun att bli självförsörjande på förnybar 
energi. 

Att  en del av det förmodade ekonomiska överskottet används för att stödja 
Nackabornas omställning till en klimatsmart elanvändning (t.ex. i form av stöd 
att sätta upp egna solceller). 

 

Nacka den 27 oktober 2014 
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